
 
Weert, 7 maart 2022. 
 
Betreft: Rondvraag commissie 8 maart 2022. 
 
VOORGENOMEN VESTIGING SPEELAUTOMATENHAL DRIESVELDLAAN 99. 
Op 27 januari 2022 heeft het College middels een raadsinformatie-brief de raad in kennis gesteld 
van het feit dat op 3 september 2021 een verzoek is ontvangen voor de vestiging van een 
speelautomatenhal aan de Driesveldlaan 99. Volgens het College is het op basis van het vigerend 
beleid niet mogelijk om de daarvoor benodigde omgevingsvergunning te weigeren. 
 
Vragen: 

 In de brief aan de raad is gemeld dat bij de vaststelling van het 'bestemmingsplan 
Binnenstad 2017' op 28 september 2018 niet is beseft dat de daarin opgenomen 
'functieverruiming' de vestiging van een speelautomatenhal mogelijk zou maken. Wanneer 
en hoe wordt deze omissie hersteld? 

 Voor de oprichting van een speelautomatenhal is ook een vergunning op grond van de 
Verordening kansspelautomaten nodig. Op de gemeentelijke website staat vermeld dat een 
kansspelautomaat vergunning (aanwezigheidsvergunning) voor maximaal 4 jaar wordt 
verleend. Is deze termijn juist? 

 In de brief aan de raad staat vermeld dat in de gewijzigde Verordening kansspelautomaten 
2018 meer aandacht is gekomen voor preventie en het voorkomen van gokverslaving. 
Daartoe is een nieuwe weigeringsgrond in de verordening opgenomen. Welke 
weigeringsgrond is dat? 

 Op verzoek van de gemeente Weert heeft de afdeling preventie van Vincent van Gogh in 
2017 een advies gegeven over het mogelijke effect van het uitbreiden van het aantal 
kansspelfaciliteiten/gokautomaten in Weert (brief VvG 24 juli 2017). In dit advies staat 
onder andere vermeld: 'Het is aannemelijk dat extra casino's leiden tot toenemende 
gokverslaving en andere daaraan verbonden negatieve gevolgen zoals de toename van 
criminaliteit'. Vincent van Gogh doet in haar brief elf preventievoorstellen die in een 
convenant ofwel in een vergunning kunnen worden vastgelegd. Bent u bereid deze 
preventiemaatregelen te betrekken bij het verdere vergunningtraject? 

 Is in het kader van genoemde aanvraag een participatietraject met de omgeving voorzien? 
 Welke opties zijn er om de mogelijke vestiging van een speelautomatenhal aan de 

Driesveldlaan alsnog te verhinderen? 
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
Rob van Dooren. 


